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KILENCEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Beszámoló a sportcsarnokok 2022. évi 
működéséről 
Előterjesztő: Szólláth Tibor polgármester 
 
A beszámolót tárgyalta a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság, a Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sport 
Bizottság, valamint a Városfejlesztési Bizottság, melyek elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslat a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, hogy a testület 2022 szeptemberében döntött 
arról, hogy felül kívánja vizsgálni a sportcsarnokok működését 2022. december 31-ét követően. 
A 2022. október 01. napjától emelésre került bérleti díjak sajnos nem fedezik a rezsiköltség drasztikus 
emelkedését, ezáltal nem valósulhattak meg a kívánt elvárások. Mindezek tekintetében szükségessé 
válik a bérleti díjak ismételt felülvizsgálata. Majd megkérdezte, hogy van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés a beszámolóval kapcsolatban. 
 
Bódi Judit képviselő asszony elmondta, hogy a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elfogadta azt a döntést, 
hogy ezt a napirendi pontot ne tárgyalja a képviselő-testület. Vizsgáljuk meg, hogy az esetleges 
emelésnek milyen következményei lehetnek, kérte, hogy a következő hónapban kerüljön 
megtárgyalásra. 
 
Ötvös Attila képviselő úr elmondta, hogy a Városfejlesztési Bizottság az egységes 20%-os emelést 
javasolta. Elmondta, hogy a Sportklub elnöke, Oláh Sándor a bizottság tagja és részletes felvilágosítást 
adott.  
 
Nagyné Juhász Krisztina képviselő asszony elmondta, hogy a Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sport 
Bizottság nem fogalmazott meg javaslatot és megkérte a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottságot, hogy tegye 
meg javaslatát.  
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy nem egy egész éves működést látunk. Elmondta, hogy 
fizetünk egy 1,2 millió forintos bérleti díjat havonta és 10 év múlva ez a sportcsarnok az önkormányzat 
tulajdonába kerül. Javasolta, hogy az energetikai részét nézzék meg a csarnoknak, ezt megkellene 
valósítani az idei évben. A bérleti díjak változatlan hagyása mellett, kivéve a versenysportok 20%-os 
emelésével és a többi bérleti díj változatlanul hagyásával valósuljon meg. 
 
Nagyné Legény Ildikó alpolgármester asszony elmondta, hogy azt nem engedheti meg magának az 
önkormányzat, hogy az elrugaszkodott energiaárakat ne kövesse le. Azt eltudja fogadni, hogy az iskolák 
tekintetében ezt át kell gondolni, de ők töredékét fizetik annak, amit a sportegyesületek fizetnek. 
Elmondta, hogy örülne annak, ha egy olyan emelést tudnának elfogadni, ami segít az önkormányzatnak. 
Az emelés elkerülhetetlen és ezt a befolyt összeget kellene a napelemes rendszer fejlesztésére fordítani.  
 
Kocsis Áron képviselő úr elmondta, hogy ha nem emelkednének a bérleti díjak az oktatás támogatása 
megtörténne, illetve a szabadidő sport számára is támogatást jelentene.  
 
Oláh Miklós képviselő úr elmondta, hogy a Szólláth Tibor polgármester úr által tett javaslat 
támogatónak tűnik. Azt kérdezte, hogy nem jelent-e problémát, hogy nem azonos árakat alkalmazunk a 
szolgáltatást igénybe vevők között.  
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Bódi Judit képviselő asszony elmondta, hogy akkor polgármester úrnak az a javaslata, hogy csak a 
versenysportoknál történjen meg a 20%-os béremelés.  
 
Ötvös Attila képviselő úr elmondta, hogy tudja támogatni polgármester úr javaslatát.  
 
Dr. Kiss Imre jegyző úr elmondta, hogy szeretné összegezni az elhangzott javaslatokat.  A Somorjai 
László Városi Sportcsarnoknál az Iskolai testnevelés óra bérleti díját 7000 Ft/Áfa. A versenysport 
vonatkozásában 20 %-os emelés, szabadidő sport megnevezéssel a jelenlegi díj maradjon. A Hódos Imre 
Sport és Rendezvénycsarnok tekintetében versenysportnál a jelenlegi díj 20%-al megemelve, a 
szabadidősport tekintetében különösen megosztva szerepelne a jelenlegi díj. 
 
Bódi Judit képviselő asszony elmondta, hogy egy torzított szám van a Hódos Imre Sportcsarnoknál és 
ez merőben más a költségek összetétele.  
 
Bakó Sándor képviselő úr elmondta, hogy az lenne a javaslata, hogy fogalmazzuk bele a határozati 
javaslatba, hogy elfogadjuk a beszámolót.  
 
Mivel a beszámolóval kapcsolatban további kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, Szólláth Tibor 
polgármester úr szavazást rendelt el a beszámoló határozati javaslatáról. 
 
(A szavazásban 12 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület a sportcsarnokok 2022. évi működéséről szóló beszámoló határozati javaslatát, a 
Bakó Sándor képviselő úr által tett javaslattal együtt 12 igen szavazattal – egyhangúlag – elfogadta és 
az alábbi határozatot hozta: 
 
31/2023. (II. 23.) számú Képviselő-testületi Határozat 

1. Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Somorjai László Városi Sportcsarnok és 
a Hódos Imre Sport- és Rendezvénycsarnok  
2022. évi működéséről szóló beszámolót elfogadja.  

 
2. Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 284/2022. (IX. 29.) 

számú Képviselő-testületi Határozatot az önkormányzati vagyonról és az arról való rendelkezési 
jog gyakorlásáról szóló 21/2011. (X. 25.) számú Önkormányzati Rendelet 13. § (4) bekezdése 
alapján az alábbi díjtételekkel módosítja:  

 
Somorjai László Városi Sportcsarnok 

Iskolai testnevelés 7.000,-Ft+Áfa/óra 

Versenysport 14.000,-Ft+Áfa/óra 
 Szabadidősport 12.000,-Ft+Áfa/óra 

Rendezvények 120.000,-Ft+Áfa/alkalom 

Hódos Imre Sport- és Rendezvénycsarnok 

Iskolai testnevelés 8.000,-Ft+Áfa/óra 
 Versenysport 24.000,-Ft+Áfa/óra 






















